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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 23 
 

Dato 8/3-2023 Deltagere Kurt, Inge-Lise, Birthe, Laura og 
Keld. 

Inviterede Rikke (fra OB) Fraværende Stefan.  

 
 

Emne Uddybning af emnet/beslutning 
 

Ansvarlig 

 
Velkommen og Siden 
sidst 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kurt byder velkommen til mødet. 
- Der orienteres om medarbejder NP´s afgang fra 

Domi Bolig.  
- Orientering om hvem der har nøgler til 

fællesområderne.  
- Service afdelingen havde ved en fejl sat seddel op 

omkring afhentning af storskrald. Vi har IKKE en 
storskraldsordning. Service afdelingen er blevet 
oplyst herom.  

- Der har det sidste stykke tid været en rimelig stor 
udskiftning af beboere – hele 8 styks. Alle lejemål 
blev lejet ud med det samme.  

- Kreativ Café holder til i fælleshuset, onsdage i 
ULIGE uger. 

- Mandeklubben finder sted i fitness-rummet, 
sidste tirsdag hver måned. Vi er en 10-11 mænd- 
men der er plads til flere, så kom endelig. 

- Fitness-rummet har desværre været udsat for 
hærværk: ødelagte maskiner, forsøg på 
ildspåsættelse og maling på materialer.  Vi 
overvejer hvad der kan gøres, således at der er 
kontrol med udleverede nøgler mm.  

- Kurt har modtaget en plan over planlagte 
vedligeholdelser- med opstart i maj og forventet 
afslutning august.  

- Lejekontrakt til fælleshuset, skal fremadrettet 
underskrives digitalt. 

- Vi døjer rigtig meget med vand i nogle af vores 
kældre. Flere beboere har haft kontakt med 
DOMI Bolig. 

- Der har desværre været nogle uforudsete 
udfordringer i forbindelse med udskiftning af 
vores vinduer. Derfor er arbejdet trukket ud, og 
endnu ikke afsluttet.  
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Økonomi:  
 
 
 
Bestyrelsen: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Næste 
bestyrelsesmøde – 
Hvor og hvornår? 

- Der er stadig nogle emner fra vores markvandring 
som ikke er afsluttet/ rettet op på. 

 
 

Vi har 11.424,72 kr. til rådighed.  
 
 
 
Kurt, Inge-Lise og Birthe ønsker at fratræde 
henholdsvis formands- og bestyrelsesmedlems 
posten. Efter mange års arbejde, er det nu ved at 
være tid til at give stafetten videre.  
Vi indkalder derfor til ekstra ordinært afdelingsmøde 
– her skal vælges en ny formand og 2 nye 
bestyrelsesmedlemmer.  
Hold øje- I får snareste en invitation til mødet.  
 
 

 

 
 
 
 
 
 


